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Voorwoord 
 

Hee lieve DWARSers! 

Als bestuur zijn we inmiddels alweer een halfjaar bezig. Het is heel fijn dat we dit 
bestuursjaar uit de coronacrisis zijn en weer volop fysieke activiteiten kunnen 
organiseren. Ondanks de grootte van ons bestuur gaat dat toch enorm goed. We 
hebben elke maand twee tot vier activiteiten en zijn daarnaast ook op politiek 
gebied actief. Bij bestuurs-, leden- en fractievergaderingen van GroenLinks zijn we 
altijd volop bezig om het DWARSe geluid te laten horen en daarbovenop 
organiseren wij zelf ook onze eigen acties.  

Meer dan ooit zoeken we de samenwerking op met andere politieke 
jongerenorganisaties, DWARSe organen, GroenLinks en organisaties in het 
maatschappelijk middenveld. Dat bevalt ons als bestuur erg goed en jullie lijken 
het ook leuk te vinden. Deze samenwerking willen we voortzetten in het komende 
halfjaar. Zoals met andere politieke jongerenorganisaties debatten organiseren, 
met een vakbond een workshop organiseren en op strategische plekken bij 
GroenLinks altijd een DWARSer hebben zitten.  

Dit jaar gaan we ook weer volop campagnevoeren voor de Provinciale 
Statenverkiezingen. Op de kandidatenlijst staan drie fantastische DWARSe 
toppers: Julia, Imraan en ikzelf. Bij deze campagne gaan we natuurlijk 
samenwerken met GroenLinks Utrecht, maar organiseren we ook onze eigen 
campagne. We gaan ook betaalde promotie op sociale media plaatsen, om een 
nog veel groter publiek te bereiken dan dat we oorspronkelijk zouden doen. De 
komende maanden gaan in het teken staan van de Provinciale Statenverkiezingen 
en we kunnen niet wachten om een campagne neer te zetten. Hopelijk tot snel bij 
de winter-AAV! 

 

Namens het bestuur van DWARS Utrecht, 

Gijs 
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Programma* 
 

19:15  Inloop 

19:30  Opening 

19:40  Verantwoordingen bestuur 

20:00  Beleidsplan 

20:05  Begroting 

20:10  Pauze 

20:25  Spreker(s) 

21:15  Moties/amendementen 

21:25  Afsluiting 

21:30  Get-together!** 
 

*Het programma is niet definitief en kan nog veranderd worden 

** Na afloop van de AAV is er de mogelijkheid om met ons mee te gaan naar een andere 
locatie om nog gezellig na te praten. Het eerste drankje zal hier op onze kosten zijn.  
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Verantwoordingen bestuur 
 
Gijs Broere – voorzitter 
 

Strijdbare DWARSers,  

Afgelopen halfjaar was enorm bijzonder voor mij. Ik heb kennis mogen maken en 
samen mogen werken met zo veel nieuwe, inspirerende mensen. Met ons 
geweldige bestuur hebben we de afdeling, ondanks onze grootte, bruisend 
gehouden, en hoe! Als voorzitter ben ik er voor drie groepen: leden, de 
buitenwereld en mijn bestuur. Hoe ik mij tot deze groepen heb verhouden en wat 
mijn plannen zijn voor de rest van het bestuursjaar zal ik in deze verantwoording 
uitdiepen. 

Dit halfjaar heeft DWARS Utrecht er een hoop nieuwe leden bij gekregen. Dat was 
ook één van de doelen die ik wilde behalen dit jaar. Door een mix van steeds 
nieuwe activiteiten, zoals een booktalk of spelletjesavond, en vaste activiteiten 
zoals de get together elke maand trekken we zowel nieuwe leden aan, als dat we 
ze vasthouden. De variëteit aan leden maakt van ons een dynamische afdeling 
waarin iedereen zich thuis kan voelen. We zijn enorm inclusief, en dat is niet alleen 
een compliment wat ik mijn bestuur geef, maar ook alle andere leden van deze 
prachtige afdeling. Zonder jullie zou de afdeling, haar gezelligheid en politieke 
invloed er niet zijn. Er zijn ook nog kansen om nog verder uit te breiden en nog 
meer bestaande en potentiële leden aan te spreken. Wij merken bijvoorbeeld dat 
er een sterke behoefte is naar debat en discussie met jongeren die anders over de 
politiek en maatschappij nadenken dan wij. Wij willen voorzien in deze en andere 
behoeftes voor soorten activiteiten het komende halfjaar.   

De relatie met “de buitenwereld” hebben wij dit halfjaar stevig aangehaald en is 
nu sterker dan ooit. Dat geldt voor de relatie met GroenLinks, andere politieke 
jongerenorganisaties en organisaties in het maatschappelijk middenveld. We 
laten het DWARSe geluid horen bij GroenLinks via strategische plekken zoals 
bestuursvergaderingen, fractievergaderingen, het campagneteam, op hun ALV’s 
en PLV’s. Zo hebben we zelfs drie DWARSe kandidaten op de verkiezingslijst 
staan. We trekken ook met GroenLinks op op het gebied van activiteiten 
organiseren en politieke invloed uitoefenen. In het komende halfjaar wil ik werken 
aan een relatie met GroenLinks Utrecht stad en provincie die niet incidenteel sterk 
is dit bestuursjaar, maar die zich ook voortzet in de jaren hierna. Het mag duidelijk 
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zijn dat we vergevorderde ambities hebben om DWARS meer invloed dan ooit te 
laten hebben op GroenLinks. In beleidsplannen en meerjarenplannen van 
GroenLinks moet een sterke positie van DWARS verankerd zijn en er moet in de 
toekomst altijd op strategische plekken in het opstellen van kandidatenlijsten en 
het verkiezingsprogramma en het bedenken en uitvoeren van de campagne 
DWARSers aanwezig zijn. Met andere politieke jongerenorganisaties is de relatie 
ook sterk verbeterd. Bij bijna elke activiteit nodigen we andere 
jongerenorganisaties uit en we hebben met verschillende PJO’s plannen om nog 
meer activiteiten te organiseren, zoals debatten. Daarnaast wil ik het komende 
halfjaar een samenwerkingsverband met de andere linksige politieke 
jongerenorganisaties, JS, PINK! en JD, tot stand brengen. Die heeft de bedoeling 
om samen activiteiten te organiseren, bij demonstraties aan te sluiten, zelfs acties 
te organiseren en politiek gezien sterker te staan bij de politieke partijen en de 
media. 

De samenwerking in ons bestuur gaat beter dan ik had verwacht. We mogen dan 
maar met drie zijn, we zijn wel enorm hecht. Judith en Imraan kende ik van tevoren 
niet, maar we zijn heel snel naar elkaar toe gegroeid en je kan ons nu wel de drie 
DWARSe musketiers noemen. Er zijn echter nog wel verbeterpunten voor mezelf. 
Als voorzitter moet je gestructureerd zijn en dat vind ik nu soms nog moeilijk. Op 
tijd alle actiepunten checken en uitvoeren en agenda’s op tijd op orde hebben is 
een uitdaging voor het komende halfjaar. Dat was vooral in het begin van het jaar 
lastig, daar ben ik ook al in gegroeid. In het algemeen ben ik enorm trots op mijn 
bestuursleden. We zijn enorm ambitieus en staan altijd voor elkaar klaar. We 
brengen allemaal onze eigen kwaliteiten, ideeën en energie mee. Daarin vullen 
we elkaar goed aan en we staan altijd voor elkaar klaar.  

Daarom wil ik als laatst nog mijn bestuursleden Imraan en Judith bedanken. Ik ben 
enorm enthousiast voor wat er nog komen gaat. Tot op het wintercongres! 
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Judith Dekker – Secretaris en vicevoorzitter 
 

Hoi allemaal! 

Wat een half jaar is het geweest. Ik besloot pas kort voor de afgelopen zomer AAV 
om mij kandidaat te stellen voor het bestuur van DWARS Utrecht, maar kan nu met 
zekerheid zeggen dat dit best wel een goed idee was.  

Ik wil kort even beginnen met benadrukken hoe blij ik ben met mijn leuke 
bestuursgenoten Gijs en Imraan. Aan het begin maakte ik me wel zorgen: hoe 
gaan we dit doen met z’n drieën? Nou, best wel gemakkelijk blijkt. We werken 
goed samen en het gebrek aan mankracht maken we zeker goed met ons 
enthousiasme. 

 

Secretaris 

Het afgelopen jaar heb ik een hoop gevarieerde taken gehad. Ik wil beginnen met 
mijn taken als secretaris, de functie waar ik op een mooie donderdagavond in juni 
voor ben verkozen. Aan de ene kant betekent dit dat ik me veel bezig hou met het 
overzicht bewaren van een hoop zaken. Ik hou de site bij, notuleer onze 
vergaderingen, en organiseer de AAV. Aan de andere kant betekent dit ook dat ik 
contact zoek met leden en geïnteresseerden. Ik stuur elk nieuw lid een mailtje, 
ben twee keer bij de nieuweledenavond van DWARS landelijk geweest en sta 
verder klaar voor alle vragen die er zijn. Ik vind vooral deze tweede taak leuker 
dan ik had verwacht. Ik wil hier graag mee door gaan en hoop dat we daarmee 
nog wat nieuwe enthousiaste leden kunnen werven. Ik merk dat ik afentoe bij 
activiteiten nog wel meer toenadering kan zoeken naar leden die ik nog niet ken 
om mijn enthousiasme over DWARS over te dragen. Hier ga ik dan ook mee aan 
de slag.  

 

Politiek 

We zijn met minder bestuursleden, daarom was één van de eerste dingen die we 
deden het verdelen van de overige bestuurstaken. Aan mij de eer om me bezig te 
houden met politiek. Ik ben de afgelopen maanden meerdere keren bij de 
fractievergadering van zowel de gemeente als de provincie geweest. Het 
aankomende half jaar hoop ik meer te doen met deze taak. Ik merk dat ik niet 
genoeg tijd heb gehad om verdere invulling te geven hiervan door bijvoorbeeld 
een stuk te schrijven of meer input te leveren bij GroenLinks. Ik ben onder meer 
van plan om dit te doen door met verschillende raadsleden te spreken over één 
onderwerp te spreken dat voor ons als DWARS belangrijk is.  
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Sociale media 

Een taak die op een ‘natuurlijke’ wijze ook op mijn schoot is gevallen is de sociale 
media. Ik vind het belangrijk dat we zichtbaar zijn op onze kanalen, om zo meer 
leden en geïnteresseerden te bereiken. Ik ben tevreden met hoe dit is gegaan. Ik 
hoop ook tijdens de campagneperiode sociale media actief te gebruiken. 

 

Vicevoorzitter 

Als laatste ben ik ook nog vicevoorzitter van de afdeling. In deze functie heb ik 
veel contact met Gijs: we bellen regelmatig en bespreken een hoop zaken met 
elkaar. Ook heb ik enkele keren namens Gijs het voorzittersoverleg bijgewoond. Ik 
ben tevreden met hoe dit gaat en merk dat we elkaar ook op deze manier scherp 
houden en daarmee de afdeling verbeteren. Ik ben van plan de komende 
maanden nog wat vaker Gijs lastig te vallen met ongevraagd advies.   



 

9 
 

Imraan el hamdaoui – Penningmeester en 
activiteiten 
 
Hallo mijn allerliefste DWARSers.  

Wat een apart halfjaar voor mij. Heb nooit gedacht dat ik zoveel tijd zou investeren 
in onze mooie afdeling. Ik kwam bij het bestuur met het idee om het minimale te 
doen. Wou eigenlijk alleen lid worden om ervoor te zorgen dat de afdeling bleef 
bestaan maar het was te leuk. Het is oprecht geweldig om jullie bestuurslid te zijn. 
En dat heb ik te danken aan jullie. DWARS-leden zijn een van de meest lieve en 
geweldige mensen op deze planeet en de helft van jullie ken ik niet half zo goed 
als ik zou willen en van minder dan de helft van jullie houd ik halfzoveel als jullie 
verdienen. 

 

Penningmeester 

Ik ben dit jaar jullie penningmeester en daarom verantwoordelijk voor jullie 
financiën. Het fijne van de situatie waar we nu in zitten, is dat geldgebrek geen 
groot probleem is. Vooral als we dat vergelijken met andere PJO’s. Ik was in het 
begin vooral heel erg zenuwachtig. Omgaan met geld is iets belangrijks en als het 
fout gaat, kan het heftige gevolge hebben. Maar ik ging erin met de gedachte om 
altijd open te zijn met alle geldzaken en ik denk dat ik het daarom zo goed 
gedaan heb. Ook wil ik mijn kascommissie bedanken. Die mij hebben 
ondersteund en geholpen. Bedankt: Lara, Jens en Bas. In mijn ogen zijn jullie 
awesome. 

 

Activiteiten 

Dit jaar ben ik ook verantwoordelijk voor de activiteiten. Ik begon dit jaar met het 
idee om sowieso twee activiteiten per maand te houden. Dat gaat goed. We 
hebben echt geweldige dingen gedaan, zoals de inzamelingsactie voor MiGreat, 
de vegan BBQ en de bordspellenavond. En het aantal mensen die aanwezig zijn 
wordt ook steeds meer. Ook door de activiteiten hebben we steeds betere 
connecties met andere PJO’s en das awesome.  



 

10 
 

Beleidsplan 
 

In het beleidsplan 2022-2023 vind je alle plannen van DWARS Utrecht voor het 
bestuursjaar.  

In maart zijn de verkiezingen voor de Provinciale Staten. De komende maanden 
zullen we een campagne opzetten om een echt DWARS geluid in de provincie te 
laten horen. Zo dragen we bij aan een provincie waar iedereen zichzelf kan zijn, 
die de klimaatcrisis en ecologische crisis serieus neemt, en die ongelijkheid 
tegengaat.  

In het beleidsplan hebben we vier doelen opgesteld waar we dit jaar aan willen 
werken. Dit gebruiken we als basis voor het bestuursjaar en we zullen hier 
voortdurend op terugkijken. 

Tijdens de AAV is er de mogelijkheid om vragen te stellen over het beleidsplan. 
Het hele beleidsplan is te vinden op de website.  
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Concept Begroting 2023 
 
In de begroting de uitgaven en inkomsten van DWARS Utrecht voor het jaar 2023. 
Dit is een conceptversie. De definitieve versie wordt vastgesteld op de AAV. De 
conceptversie is te vinden op de website. 

Tijdens de AAV is het mogelijk om vragen te stellen over het concept van de 
begroting voor 2023. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

12 
 

Financiële verantwoording 
 

Inkomsten 

Inkomsten DWARS: Er is een mogelijkheid dat we dit jaar wat minder krijgen dan 
voorafgaande jaren. Maar het precieze aantal is nog niet bekend. 
 
Inkomsten GroenLinks Utrecht en GroenLinks: Er is om dit moment aanvraag 
gedaan aan beide partijen om een bijdrage. Dat is voorgaande jaren ook gebeurt. 
Dat geld willen we gebruiken voor campagnes en activiteiten 

Eigen bijdrage: Dat is alleen aan de hand bij activiteiten die wat duurder zijn en 
maatschappelijke welzijn niet bevorderen. Denk daarbij aan bowlen 

Kosten 

Verplichte kosten: Dat zijn kosten die we wel moeten betalen. (Stomme 
kapitalisme) 

Inhoudelijke activiteiten: voor (eventuele) locaties, donaties, materialen, eten, 
drinken en bedankjes wordt €600 begroot. Wij gaan uit van 16 inhoudelijke 
activiteiten in 2023. 

Statenverkiezingen: voor (eventuele) campagnematerialen, locaties, eten, drinken, 
bedankjes en merchandise voor de Statenverkiezingen wordt €400 begroot. 
Gezien het vertrouwen wat wij hebben in de campagnecommissie en hun 
(toekomstige) plannen wordt dit begroot. 

Niet-inhoudelijke activiteiten: voor (eventuele) locaties, materialen, eten, drinken 
en bedankjes wordt €600 begroot. Wij gaan uit van 14 niet-inhoudelijke 
activiteiten per jaar. 

Bestuurskosten: naar aanleiding van de aangenomen motie, is een 
bestuurswaardering in de begroting opgenomen van €100. Dit dient besteed te 
worden aan teambuildingsactiviteiten. 

Onvoorzien: het begroten van 5-10% van het budget voor onvoorziene kosten 
wordt gezien als goede richtlijn. 

Het budget wat afkomstig is van gemeente Utrecht en gemeente Amersfoort dient 
besteed te worden aan inhoudelijke activiteiten of campagne. De inkomsten van 
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DWARS landelijk kunnen aan alle posten besteed worden. De inkomsten van 
DWARS landelijk dekken de kosten van de overige posten. 
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Kascommissieverslag 
 

Op 17 november 2022 heeft de kascontrolecommissie de uitgaven en inkomsten 
van DWARS Utrecht gecontroleerd. Hierbij waren aanwezig Bas Mekel, Jens 
Bosman en Lara Verdam. Namens het bestuur waren aanwezig Imraan el 
Hamdaoui als penningmeester en Gijs Broere als tweede bestuurslid. 
 
Er is controle geweest van de uitgaven van 1 juni 2022 tot en met 17 november 
2022. Er zijn geen grove fouten gevonden bij deze controle. Een aantal uitgaven 
stond op de verkeerde datum in de boekhouding. Bij twee uitgaven uit de 
periode van het vorige bestuur stond nog geen verantwoording (in de vorm van 
een bonnetje) in de boekhouding. Deze worden bij de volgende kascontrole 
gecontroleerd. 
 
Een relatief groot deel van de uitgaven wordt gedaan om eerste drankjes te 
betalen bij borrels. Aangezien ledenbinding sinds de coronapandemie lastig 
blijkt, denkt de kascommissie dat dit goed te verantwoorden is. 
 
Over het geheel zijn we tevreden met de administratie die gevoerd wordt en zijn 
we blij dat Imraan alles onder controle lijkt te hebben. 
 
Geldige groetjes, 
Bas, Jens en Lara 
 
Gratis luistertip: ‘Geld is overbodig’ van Kinderen voor Kinderen Compact-Disk 6 
uit 1985 
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Voorstellen kandidaten 
 

Bij de AAV staat de vacature voor algemeen bestuurslid open. Als bestuur van de 
afdeling organiseer je activiteiten voor leden, vertegenwoordig je DWARS in 
Utrecht en zorg je voor een gezellige sfeer. De vacature is te vinden op de 
website. 

Op dit moment zijn er nog geen kandidaten voor algemeen bestuurslid.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

16 
 

Amendementen Politiek programma 
 
Tijdens de zomer AAV is het politieke programma van DWARS Utrecht ingestemd. 
Dit programma is de basis voor het bestuur wanneer we politieke uitingen doen of 
met GroenLinks in gesprek zijn.  

Het programma blijft een document van ons allemaal. Daarom kunnen alle leden 
wijzigingen, oftewel amendementen, voorstellen op dit programma. 

 

Wijzigingsvoorstel 1: sorry voor het gebrek aan seks 

Indiener: Bas Mekel 

Hoofdstuk armoede en economie, bladzijde 10 

 

Toevoegen: 

Er worden zo snel mogelijk veilige sekswerkplekken gerealiseerd in de gemeente. 
De tippelzone wordt weer geopend en mag pas sluiten als er passende 
alternatieven zijn. Daarnaast bieden GroenLinks Utrecht en de Gemeente Utrecht 
hun excuses aan aan de sekswerkers van de stad en aan de belangenorganisatie 
Proud voor hun falende beleid. 

 

Toelichting 

Sekswerk is vrijwel volledig de illegaliteit in verdwenen doordat het zandpad en de 
tippelzone gesloten zijn. Er is nog steeds geen alternatief voor legale raam- en 
straatprostitutie. Dit is gevaarlijk voor sekswerkers omdat ze hun diensten niet op 
legale wijze kunnen aanbieden.  

NB: de toevoeging is bewust onder het hoofdstuk economie gezet omdat sekswerk 
ook gewoon een legitieme vorm van werk is. 

 

Bestuursadvies: volgt 

 

Wijzigingsvoorstel 2: kraken gaat door 

Indiener: Bas Mekel 
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Hoofdstuk huisvesting, bladzijde 13 

 

Na: 

De Utrechtse politiek dring bij de landelijke politiek aan op het opheffen van het 
kraakverbod.  

Toevoegen: 

De burgemeester gaat pas over op ontruiming wanneer er aantoonbaar concrete 
plannen zijn voor gebruik van het pand. Mocht leegstand toch volgen benadert de 
gemeente de krakers om te melden dat het pand beschikbaar is voor kraak. 

 

Toelichting 

Te vaak volgt leegstand nadat een gekraakt pand ontruimd is. De gemeente maakt 
dat door de ontruimingen mede mogelijk. 

 

Bestuursadvies: volgt 

 

Wijzigingsvoorstel 3: dood aan de auto 

Indiener: Bas Mekel 

Hoofdstuk klimaat en milieu, bladzijde 15 

 

Huidige tekst: 

De emissiezone in Utrecht wordt uitgebreid, zodat vanaf 2030 alleen nog 
emmissieloos vervoer is toegestaan binnen de ring. Ook boten moeten hieraan 
voldoen. Dit gaat hand in hand met het regelen van goedkoop alternatief vervoer 
dat voor iedereen toegankelijk is. 

 

Vervangen door: 

Utrecht wordt een autovrije gemeente. Aan de randen van de gemeente komen 
overstapplekken waar mensen hun auto kunnen achterlaten en over kunnen stappen 
op het OV, (elektrische) fiets of scooter. Dit gaat hand in hand met een uitbreiding 
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van het ov-netwerk dat voor iedereen gratis toegankelijk is en dat emmissieloos is. 
Voor boten gaat een emmissiezone gelden waarbij uiterlijk 2030 emmissieloos 
varen vereist is voor de binnenstad. 

 

Toelichting 

Een beetje ambitie lijkt me wel goed. Prive auto's kosten ons zeer kostbare publieke 
ruimte waar we zo veel leukere dingen mee kunnen doen. Durf te dromen en 
knikker al die **** auto's de gemeente uit. Natuurlijk moeten er goede alternatieven 
zijn voor mensen die slecht ter been zijn of om wat voor reden dan ook, dit moeten 
we behandelen in het hoofdstuk (hoelaat is het?) Mobiliteit. 

 

Bestuursadvies: volgt 

 

 

Wijzigingsvoorstel 4: Staand beleid 
Indiener: Bas Mekel  

Hoofdstuk mobiliteit, bladzijde 38 

 

Huidige tekst: 

Gemeenten verminderen jaarlijks het aantal parkeerplekken en introduceren op 
meer plekken betaald parkeren om alternatief reizen aantrekkelijker te maken. 
Open deze manier verdwijnt de auto uit het straatbeeld en is er meer ruimte voor 
de fietser en wandelaar.  

 

Vervangen door: 

Wanneer gemeenten niet volledig prive auto vrij willen worden moet, in navolging 
van de gemeente Utrecht, het betaald parkeren worden uitgebreid over de 
gehele gemeente en het aantal parkeerplekken jaarlijks worden verminderd. Op 
deze manier verdwijnt de auto uit het straatbeeld en is er meer ruimte voor de 
fietser en wandelaar. 

 

Toelichting 
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De gemeente Utrecht gaat betaald parkeren invoeren voor de hele gemeente. Dit 
is dus al beleid dat verder gaat dan dit voorstel. Daarom de aanpassing. Daarnaast 
wil ik pleiten voor autovrije gemeenten en zou ik dit punt willen verplaatsen na het 
voorgestelde punt voor autovrije gemeentes. 

 

Bestuursadvies: volgt 

 

 

Wijzigingsvoorstel 5: Weg met de ootoo 

Indiener: Bas Mekel 

Hoofdstuk mobiliteit, bladzijde 38 

 

Huidige tekst: 

De centrums van Utrechtse steden worden volledig autovrij, alleen noodzakelijk 
bestemmingsverkeer voor ondernemingen en voor mensen die wegens een 
handicap afhankelijk zijn van een auto is toegestaan. Gemeenten ontmoedigen 
autogebruik voor bewoners in de binnenstad en verplaatsen het parkeren naar 
buiten de stadskern.  

 

Vervangen door: 

Utrechtse steden worden volledig autovrij, alleen noodzakelijk bestemmingsverkeer 
voor ondernemingen en voor mensen die wegens een handicap afhankelijk zijn van 
een auto is toegestaan. Mensen die geen afstand kunnen doen van hun aso 
machine kunnen parkeren aan de randen van de gemeenten en mogen doorreizen 
met een schaamtebordje om hun nek. 

 

Toelichting 

fuck autos 

 

Bestuursadvies: volgt  
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Moties 
 

Er zijn nog geen moties ingediend. Wil je een motie indienen? Dan kan via de 
website.  


